
اقتصادی 6

گــروه اقتصــادی - مهدی 
غضنفری در نشســتی خبری به بیان 
گزارشی از عملکرد ۱۰ ساله صندوق 

توسعه ملی پرداخت.
در این نشســت، رئیس هیات 
عامل صندوق توسعه ملی در پاسخ به 
سوالی درباره وضعیت پرداخت منابع 
صندوق توسعه ملی که از سال گذشته 
قرار شده بود یک درصد منابع ریالی 
به صندوق تثبیت بازار تزریق شده و 
بعد از آن مصوب شد که ۲۰۰ میلیون 
دلار به ریال تبدیــل و در اختیار این 

صندوق قرار بگیرد، توضیح داد.
۵۱۰ میلیون دلار به بورس 

تزریق می شود
وی بــا بیان اینکــه در مجموع 
پیش بینی شــده که ۵۱۰ میلیون دلار 
از منابع ارزی صندوق توســعه ملی 
در اختیار صنــدوق تثبیت بازار قرار 
گیرد که حدود ۱۲ هزار میلیارد تومان 
خواهد بود گفت: تاکنون حدود ۲.۷ 
هزار میلیارد تومان در ســه قســط به 
صندوق تثبیت بازار پرداخت شــده 
اســت که در قسط اول ۱۰۰۰ میلیارد 
تومان، در قســط دوم ۵۰ میلیون دلار 
به ریال تبدیل شــد که حدود ۱۰۰۰ 

میلیارد تومان بود و در قســط سوم که 
در روزهای گذشــته دستور آن را به 
بانک مرکزی داده ایــم، ۶۵۰ میلیارد 

تومان دیگر پرداخت خواهد شد.
او ادامــه داد: از ریالــی کــه در 
نتیجه بازپرداخت تسهیلات صندوق 
توســعه ملی در بانک ها بر می گردد، 
به صورت اقساط ۶۵۰ میلیارد تومانی 
هر بــار در اختیار بورس قرار خواهد 
گرفت تا سقف حدود ۱۲ هزار میلیارد 

تومان پر شود.
وزارت اقتصاد طلب ۵۰۰۰ 

میلیاردی را به بورس می دهد
وی این را هم گفت که صندوق 
توســعه ملی ۵۰۰۰ میلیارد تومان از 
وزارت اقتصــاد طلــب دارد که طی 
توافقی با وزیر اقتصاد قرار شــد این 
مبلغ از ســمت صندوق به صندوق 
تثبیت بازار تزریق شــود که جزئی از 
۱۲ هزار میلیارد تومان پیش بینی شده 

است.
مجــوز خرید ســهام برای 

صندوق توسعه ملی
غضنفری با اشاره به نحوه سرمایه 
گــذاری این منابع صندوق در بورس 
نیز توضیح داد: در جلسه اخیر هیات 

امنــای صندوق توســعه ملی، اجازه 
ســرمایه گذاری و خرید سهام به این 
صندوق داده شــده است، بنابراین با 
صندوق تثبیت بازار توافق کردیم که 
تمامی این ۱۲ هزار میلیارد تومان یا به 
صورت سرمایه گذاری یا سهام باشد 
و یا با نرخ ۱۱ درصد ســپرده گذاری 
صورت گیرد. در عین حال که خرید 
سهام به صورت مشاع با صندوق تثبت 
بازار هم ســهام بخریم اما هنوز نهایی 
نشده اســت. وی با اشاره به اهمیت 
تامیــن منابع صندوق توســعه ملی 
یادآور شــد که در حال حاضر منابع 
صندوق از درآمــد ارزی نفت تامین 
می شود، در حالی که معتقدیم می توان 
حتی کالا را به عنوان بخشــی از منابع 
برای صندوق ثبت کرد تا دیگر نیازی 

به تبدیل ارز به ریال نباشد.
هشدار به دریافت کنندگان 

وام های ارزی
وی در ادامــه با اشــاره به اینکه 
در صندوق توســعه ملی ایران، نقش 
تسهیلات پررنگ تر از سرمایه گذاری 
بوده و عملا سرمایه گذاری انجام نشده 
است گفت: همین جا باید به دریافت 
کنندگان تســهیلات ارزی این پیام را 

بدهم که تصــور نکنند، هیات عامل 
کوتاه آمده و می توانند تسهیلات را به 
ریال بازپرداخت کرده و یا بر اســاس 
ارز ۴۲۰۰ تومانــی پس بدهند، محال 

است این اجازه را بدهیم.
۴۰۰بار استمهال برای ۲۰۰ 

طرح ارزی
ایــن مقام مســئول در صندوق 
توســعه ملی همچنین اشــاره ای به 
اســتمهال وام های ارزی داشــت و 
یادآور شــد که در این سال ها به دلیل 
شــرایط تحریمی و مشکلاتی که در 
تامین ارز و تجهیزات وجود داشــته 
است، برخی تســهیلات گیرندگان 
امــکان ورود به موقــع تجهیزات و 

تولید را نداشته اند که در همین جریان 
درخواســت استمهال وام داشته اند و 
صندوق نیز با بررسی شرایط موافقت 
کرده  اســت. به گفتــه وی برای ۲۰۰ 
طرح ارزی حدود ۴۰۰ بار اســتمهال 

انجام شده است.
امکان ورود کالا به صندوق 

توسعه ملی
وی با اشاره به اهمیت تامین منابع 
صندوق توسعه ملی یادآور شد که در 
حال حاضــر منابع صندوق از درآمد 
ارزی نفت تامین می شــود، در حالی 
که معتقدیم می تــوان حتی کالا را به 
عنوان بخشــی از منابع برای صندوق 
ثبــت کرد تا دیگر نیازی به تبدیل ارز 

به ریال نباشد.
۴۰۰ بار استمهال برای ۲۰۰ 

طرح ارزی
ایــن مقام مســئول در صندوق 
توســعه ملی همچنین اشــاره ای به 
اســتمهال وام های ارزی داشــت و 
یادآور شــد که در این سال ها به دلیل 
شــرایط تحریمی و مشکلاتی که در 
تامین ارز و تجهیزات وجود داشــته 
است، برخی تســهیلات گیرندگان 
امــکان ورود به موقــع تجهیزات و 
تولید را نداشته اند که در همین جریان 
درخواســت استمهال وام داشته اند و 
صندوق نیز با بررسی شرایط موافقت 

کرده  است. 

بــه گفته وی بــرای ۲۰۰ طرح 
ارزی حدود ۴۰۰ بار اســتمهال انجام 

شده است.
ما نباید از صندوق پولی به 

دولت بدهیم
رئیــس هیات عامــل صندوق 
توســعه ملی به توزیع منابع صندوق 
توســعه ملی نیز اشاره داشت و گفت 
که از منابــع ارزی صندوق حدو ۴۰ 
درصــد در اختیار بخش خصوصی و 

نهادهای غیردولتی قرار داشته است.
وی نقــدی هــم بــه جریــان 
برداشت های دولت ها از منابع صندوق 
توسعه ملی داشت و با اشاره به اینکه 
طبق اساســنامه صندق، هیات عامل 
نباید منابعی در اختیار دولت قرار دهد 
یادآور شــد: ولی طی سال های اخیر 
با توجه شــرایطی که وجود داشته، با 
مجوز یا تصمیم هیات امنای صندوق 
توسعه ملی و یا مراجع بالادستی منابع 

در اختیار دولت بوده است.
غضنفری گفت: در بودجه سال 
آینده پیش بینی ها به صورتی است که 
۲۰ درصد منابع نفتی ســهم صندوق 
توســعه ملی بایــد در اختیار دولت 
قــرار بگیرد و فقط ۲۰ درصد دیگر به 
صندوق می رسد. این در حالی است 
کــه عملا ۵۰ درصد ســهم صندوق 
توســعه ملی در اختیار دولت خواهد 
بود و در این رابطه نمی توان موضوع 

را کتمان کرد.
خســارت  پرداخــت  از 

هواپیمای اوکراینی تا کرونا
رئیــس هیات عامــل صندوق 
توسعه ملی در ادامه با اشاره به این که 
در این ســال ها منابع به صورت های 
مختلف مانند پرداخت برای خسارت 
هواپیمای اوکراینی، هزینه های کرونا، 
زلزلــه و حتی عیدانه مورد اســتفاده 

قرار گرفته اســت، اظهــار کرد: اینها 
هزینه هــای بودجه ای اســت که از 
دولت برداشته شــده و هرچند که با 
مجوز بوده اما به هر ترتیب مطابقتی با 
اساسنامه صندوق توسعه ملی ندارد. 
در حالی که تســویه ای در مورد منابع 
برداشت شده صورت نگرفته و ظاهرا 
صندوق آخرین محل برای پرداخت 
طلب های دولت هاست به طوری که 
از مجموع مبالغ پرداختی از صندوق 
طی این ســال ها فقط دو میلیارد دلار 

برگشت داده شده است.
به گفته وی صندوق توسعه ملی 
حتی به مراجع بالا اعلام کرده که آنچه 
که از صندوق دولت برداشــت کرده 
به عنوان تسهیلات در نظر می گیرد و 

باید به طور کامل تسویه شود.
نمی دانم چه طور از نســل 
آینــده اجــازه گرفته انــد که 

پولشان را خرج کنند
اما رئیــس هیات عامل صندوق 
توســعه ملی به اهمیت افزایش منابع 
صنــدوق اشــاره کــرد و گفت: هر 
ســاله باید منابع صندوق توسعه ملی 
افزایش یابد و خــارج از آن انحراف 
از ماموریت هاست. اگر بودجه برای 
۸۵ میلیــون نفــر اســت، باید توجه 
داشــت که منابع صندوق توسعه ملی 
برای نســل های آینده پیش بینی شده 
و من نمی دانــم چه طور این اجازه را 
گرفته ایم کــه آن را خرج بخش های 

مختلف مثل کرونا می کنیم. 
در حالــی که مقام معظم رهبری 
نیز بســیار بــر اهمیت حفــظ منابع 
صندوق و افزایش آن تاکید داشته اند 
و ما به پشتوانه نظر ایشان تاکید داریم 
که نباید از منابع صندوق کســر شده 
و به سرنوشــت حساب ذخیره ارزی 

دچار شود.

رئیس هیات عامل صندوق توسعه ملی:

تزریق مرحله ای ۱۲ هزار میلیارد 
به بورس؛۵۰ درصد منابع 

در اختیار دولت است
رئیس هیات عامل صندوق توسعه ملی اعلام کرد که حدود ۱۲ هزار میلیارد تومان از منابع صندوق به بورس 

تزریق خواهد که تاکنون ۲.۷ هزار میلیارد تومان پرداخت شده است.

چرا پیشنهاد گازی سوئیس عملیاتی نشد؟

قرارداد آذربایجان با ترکیه و بازاری که ایران بازیگری نمی کند

قصه تلخ غیرمستقیم های سهام عدالت!

گروه اقتصادی - مدیر کل امور  
بندری ســازمان بنادر و دریانوردی 
اظهار داشــت: بر اســاس توافقات 
انجام شده با روسیه یک فروند کشتی 
رو-رو روســی در چندیــن مرحله 
وارد بندر انزلی شــد و محصولات 
کشــاورزی ایران را بــا تریلرهای 

یخچالی تا روسیه حمل کرد.
روانبخــش بهزادیــان درباره 
زمینه های افزایش تبادل کالا بین ایران 
و روسیه از طریق بنادر شمالی کشور 
با توجه به مذاکرات جدید سران دو 
کشور، اظهار داشت: با توجه به سفر 
ریاســت جمهوری اسلامی ایران به 
روسیه اگر مذاکرات در حال انجام به 

اجرا برسد، می توانیم دالان ترانزیتی 
روسیه - ایران- هند را تقویت و احیا 
کنیم. در این صورت، ارتباطی که بین 
جنوبِ شرق و شــمال ایران برقرار 
می شــود، می تواند افزایش عملکرد 
بنــادر جنوبی کشــورمان را هم در 
چابهار و بندرعباس به دنبال داشــته 

باشد. 
وی افزود: البته این اقدام مستلزم 
آن اســت که پســکرانه های بنادر به 
ویژه بنادر شــمالی و بندر چابهار از 

نظر دسترسی به زیرساخت های ریل 
و جاده ارتقا یابد و تکمیل شــود. در 
این صورت است که با توافق روسیه 
می توانیم شــاهد رشــد جابه جایی 
کالاهــای ترانزیتی از مســیر هند- 
چابهار- بنادر شــمالی به کشورهای 

آسیای میانه و روسیه باشیم.
مدیر کل امور بندری ســازمان 
بنادر و دریانوردی با اشاره به مذکرات 
انجام شده با هند و روسیه برای تبادل 
گندم بین آن دو کشور از طریق ایران 

گفت: گندم روسیه می تواند از مسیر 
ایران به هندی برسد و همچنین مسیر 
انتقال ذغال سنگ بین هند و روسیه 

هم می تواند ایران باشد.
بهزادیان تاکید کــرد: افزایش 
عبور محمولات ترانزیتی بین روسیه 
و کشــورهای حاشیه خلیج فارس و 
هند مســتلزم تکمیــل کریدورهای 
ریلی در ایران است. مسیری می تواند 
برای کشورهای صاحب کالا مزیت 
ترانزیتی داشته باشد که به صرفه بوده 

و هزینه های حمل را نسبت به سایر 
مســیرها کاهش دهــد. برای تحقق 
افزایش تبادل کالا بین بنادر روسیه- 
ایران-هنــد باید ســرعت حمل با 

قطارهای باری هم افزایش یابد.
وی با اشــاره به ظرفیت ناوگان 
دریای ایــران در خــزر گفت: تناژ 
ناوگان فعــال در بنادرخــزر پایین  
اســت و باید بتوانید ظرفیت موجود 
را افزایــش دهیم بــه ویژه در بخش 
کشتی های رو -رو و افزایش ناوگان 

حمل کانتینــر یخچالی میزان انتقال 
مواد کشاورزی به روسیه را افزایش 

دهیم.
مدیر کل امور بندری ســازمان 
بنادر و دریانــوردی افزود : در حال 
حاضــر بخــش عمــده گندم های 
وارداتی از کشــور روســیه از بنادر 
شمالی کشــورمان جابجا می شوند 
و بخــش عمــده ای از فعالیت ما در 
بنادر شــمالی به تبادل کالا با روسیه 
برمی گــردد به ویــژه در بخش های 

غلات و محصولات کشاورزی.
مدیر کل امور بندری ســازمان 
بنادر و دریانوردی ادامه داد: روســیه 
می تواند از مســیر نزدیک تری ما را 
به چین متصل ســازد و این مزیت را 

نمی توان نادیده گرفت.
مدیر کل امور بندری ســازمان 
بنادر و دریانوردی با اشــاره به تامین 
نــاوگان رو-رو )کشــتی های ویژه 
حمــل کامیون و تریلر( از روســیه 
اظهارداشــت: با توافقات انجام شده 

با روســیه یک فروند کشتی رو-رو 
روســی در چندین مرحله وارد بندر 
انزلی شــد و محصولات کشاورزی 
ایــران را با تریلرهــای یخچالی تا 

روسیه حمل کرد.
وی ادامه داد: همزمان با پیگیری 
موضــوع خرید کشــتی رو-رو از 
روسیه، با گروه کشتیرانی جمهوری 
اســلامی ایران مذاکراتی داشــتیم  و 
قرار بــر این بود که کشــتیرانی در 
حوزه دریای خــزر ظرفیت ناوگان 
رو -رو داشته باشد و سازمان بنادر و 
دریانوردی، تسهیلات خرید اینگونه 
کشــتی ها را در اختیار کشــتیرانی 

جمهوری اسلامی ایران قرار دهد.

گروه اقتصادی - یک کارشناس 
حوزه بین الملــل انرژی گفت: زمانی 
سوئیس پیشنهاد داده بود که ۲۰ میلیارد 
دلار سرمایه گذاری می کند تا یک خط 
لولــه گازی از ایران به اروپا ببرند، اما 
روسیه در نظر دارد به هر قیمتی گلوگاه 
گاز اروپا را در دســت خودش داشته 
باشد. علی اصغر زرگر درباره قرارداد 
گازی ترکیه و آذربایجان و تاثیر آن بر 
پروژه های گازی ایران اظهار داشت: 
در ائتــلاف و توافقی کــه بین ترکیه 
و آذربایجــان در جنگ ارمنســتان و 
آذربایجان بوجود آمد، دالان ترانزتی 
بین ترکیه و آذربایجان شکل گرفت که 
هدف صرفا تجارت زمینی نبوده بلکه 
یک اســتراتژی کلی داشتند که ترکیه 
به آذربایجان متصل شــود و از طریق 
دریای خزر به ترکمنســتان نیز وصل 
شــود و در صورت احداث خط لوله 
کنترل آن در دست دو کشور باشد، این 
مسئله دالان ترانزیتی را احیا می کند و 
به نوعی تغییر مرزها خواهد بود.  وی 
در ادامه با بیان اینکه ما به عنوان دارنده 
بزرگتریــن منابع گازی دنیــا بعد از 
روسیه بزرگترین صادرکننده نیستیم، 
افزود: کشــور ما پهناور است و بیش 
از ۸۴ میلیون نفر جمعیت دارد و نحوه 
استفاده از گاز معقول نیست، به طوری 

که به اندازه کشــور یــک میلیاردی 
هندوســتان و کل اتحادیه اروپا گاز را 
داخل کشور مصرف می کنیم و با توجه 
به مصرف بالای گاز نه تنها تولیدکننده، 
صادرکننده مطمئنی هم نیستیم که به 

مشتریان طبق تعهد گاز صادر کنیم. 
این کارشــناس حوزه بین الملل 
انرژی تصریح کرد: مثلا ما به مشتریان 
غربــی مثل ترکیه و عراق و یا اگر خط 
لوله شــرق احداث شود، نمی توانیم 
صادرات مطمئنی داشــته باشیم و با 
توجه به اینکه سرمایه گذاری ما در این 
حوزه خیلی کم بــوده و گاهی تولید 
برای مصارف داخلی کافی نیســت، 
خیلی از مشتریان دنبال منابع دیگری 
می گردند، مثلا شــاهدیم که خط لوله 
از ماورای خزر و آســیای مرکزی به 
افغانســتان، پاکســتان و هند در حال 
احداث اســت، در حالی کــه ایران 
راحت تر می توانست این کشورها را 
تغذیه کند و گاز بفروشــد.  بنابراین 
اولین اقــدام اینکه بایــد روی منابع 
گازی در شــمال و جنــوب و جزایر 
ســرمایه گذاری عمده انجام دهیم و 
بعنوان منبع مطمئن تولید و فروش گاز 
به دنیا معرفی شــویم و یا تکنولوژی 
حمل و صــادرات گاز به نقاط دورتر 

را به صورت ال ان جی داشته باشیم.

زرگر در ادامه با اشــاره به امکان 
همکاری گازی ایران و روسیه گفت: 
زمانی سازمانی مانند اوپک برای تولید 
و صادرکنندگان گاز نیز تشــکیل شد 
ولی تشکیل این سازمان برای کشوری 
مانند ما که منبع تولید و صادرات گاز 
نیســتیم، مهم نیست در ضمن روسیه 
انحصار فروش گاز به اروپا دارد و دو 
خط عمده گاز این کشور از شمال خزر 
و اوکراین بــه اروپا می رود و در نظر 
ندارد که اجازه دهد ایران این انحصار 
را بشکند و حتی برخی معتقدند یکی 
از مواردی که روسیه در توافق برجام 
کارشکنی می کند این است که اجازه 
ندهد در محیط آرام و بدون تنش اروپا 

بتوانــد با خط لولــه دیگری از طریق 
ایران گاز مورد نیاز خود را تامین کند.  
زمانی سوئیس پیشنهاد داده بود که ۲۰ 
میلیارد دلار سرمایه گذاری می کند تا 
یک خط لولــه گازی از ایران به اروپا 
ببرنــد، اما روســیه در نظر دارد به هر 
قیمتی گلوگاه گاز اروپا را در دســت 
خودش داشته باشد تا با هر نرخی که 
بخواهد مذاکره کند و سود هنگفتی را 
که دارد، از دست ندهد. بنابراین تغییر 
این شــرایط به شرطی است که ایران 
تولیدکننــده عمده باشــد و از طریق 
تولید خود ثابــت کند که می تواند به 
هر کشــوری که نیاز داشته باشد گاز 

بفروشد.

گروه اقتصادی - مدت هاســت 
که برای مشــمولان سهام عدالت فرقی 
نمیکنــد کــه روش مســتقیم را برای 
مدیریت ســهام خود انتخــاب کرده 
باشــند یا غیرمســتقیم، در هر صورت 
هردو گروه امکان فروش سهام خود را 
ندارند. مستقیم ها به دلیل شرایط بازار 
و غیرمســتقیم ها به دلیل تعلیق شدن 
نماد شــرکت ها. موضوعی که به گفته 
ســخنگوی کانون شرکت های سرمایه 
گذاری اســتانی ســهام عدالت انتظار 
میرود تا پایان سال جاری تعیین تکلیف 
شود.اردیبهشت سال گذشته که فرایند 
آزادسازی ســهام عدالت آغاز شد، از 
میان حدود ۴۹ میلیون نفر مشمول سهام 

عدالت، ۱۹ میلیون نفر روش مستقیم را 
برای مدیریت سهام خود انتخاب کردند 
و ۳۹ میلیون نفر نیز روش غیرمســتقیم 
را برگزیدند تا ســهام دار شرکت های 
ســرمایه گذاری اســتانی شوند.بر این 
اســاس در دولت قبــل اقداماتی برای 
برگزاری مجامع این شرکت ها صورت 
گرفت که همگی با شکســت مواجه 
و پرونده این ماجرا بســته شد. اما غیر 
مستقیم های ســهام عدالت هم مانند 
مستقیم سرنوشــت خوشی نداشتند و 
نماد شرکت ها یا در صف فروش قفل 
بود و یا تعلیق! درواقع مدت زمان زیادی 
است که امکان معامله این نمادها برای 
ســهام داران وجود ندارد و مشــخص 

نیست این نمادها چه زمانی بازگشایی 
شوند.

تشکیل کارگروه سهام عدالت 
تا پایان سال

در این راســتا، علی اکبر حیدری، 
ســخنگوی کانون شرکت های سرمایه 
گذاری استانی ســهام عدالت یکی از 
دلایل عمده بسته شدن نمادهای شرکت 
های سرمایه گذاری سهام عدالت، نبود 
بازارگردان است، اظهار کرد: عدم تعیین 
بازارگردانــی و عدم برگزاری مجامع و 
افشای صورت های مالی شرکت های 
ســرمایه گذاری سهام عدالت از دلایل 
عمده تعلیق نماد شرکت ها است. بر این 
اساس در یکی از جلسات اخیر شورای 

عالی بورس مصوبه ای تصویب و قرار 
شد بر مبنای آن کارگروه مشترکی برای 
تعیین تکلیف مســائل با اهمیت سهام 
عدالت تشکیل شود.وی ادامه داد: طبق 
مصوبه مذکور تا پایان سال کل مباحث 
مربوط به ســهام عدالت از جمله نحوه 
فعالیت شــرکت های سرمایه گذاری 
اســتانی، برگزاری مجامع بررســی و 
تعیین تکلیف شود و امیدواریم تشکیل 
کارگروه مربوطه سریع تر صورت بگیرد 
تا با تشکیل این کارگروه ویژه تمام موارد 
مغایــر قانون اصل ۴۴، قانون تجارت و 
فرمان هشــت گانه مقام معظم رهبری 
احصــا و برای ابطال موارد مغایر قانون 

و اصلاح ایین نامه گزارش داده شود.

مدیر کل امور بندری سازمان بنادر و دریانوردی؛

کانال ترانزیتی روسیه - ایران -هند احیا می شود

در بودجــه ســال آینده پیــش بینی ها به صورتی اســت کــه ۲۰ درصــد منابع نفتی 
ســهم صندوق توســعه ملی باید در اختیار دولــت قرار بگیرد و فقــط ۲۰ درصد دیگر 
بــه صندوق می رســد. این در حالی اســت که عملا ۵۰ درصد ســهم صندوق توســعه 
ملــی در اختیــار دولت خواهد بــود و در این رابطــه نمی توان موضــوع را کتمان کرد.
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به موجب پرونده اجرائی کلاســه ۱۴۰۰۰۰۱۴۴،آقای محســن درویشی فرزند ناصر،باســتناد سند ازدواج شماره 
8۰86 مــورخ ۱38۲/۱۲/۵ تنظیمی دفتر خانه ازدواج شــماره 3۱8 تهران در قبال ۱۰۰۰ســکه تمــام بهار آزادی بانضمام 

حقوق دولتی و هزینه های قانونی؛بدهکار اســت که حســب تقاضای بستانکار ،علیه نامبرده اجرائیه صادر و با توجه به عدم 
ایفای تعهد در مهلت مقرر قانونی ملک مشروحه ذیل بازداشت ودر قبال طلب بستانکار بشرح ذیل الذکر مزایده می گردد:

تمامت ششدنگ یکباب رستوران بشماره اول در طبقه همکف بمساحت دویست و هشتاد و شش متر وبیست و پنج صدم مترمربع 
)۲86/۲۵ متر مربع (بانضمام یکباب انباری بشماره پنجم در طبقه زیر زمین به مساحت دوازده متر و چهل و هفت صدم متر مربع و 
سه باب پارکینگ به شماره های هفتم و هشتم و نهم جمعا به مساحت سی و هفت متر و پنجاه صدم متر مربع از قطعه RF -۱۵ واقع 
در کیش بازارچه حافظ رســتوران نعنا که دارای دفترچه صادره ســازمان منطقه آزاد به شماره دفتر جلد ۱۱7 صفحه 89 بنام آقای 

محسن درویشی فرزند ناصر می باشد،که حدود آن عبارتند از:
شمالا درسه قسمت اول :بطول نه متر و هفتاد سانتیمتر دوم که غربیست بطول چهارده سانتیمتر و سوم بطول یازده متر و بیست 
سانتیمتر هر سه قسمت دیوار و پنجره است به حیاط مشاعی شرقا بطول چهارده متر وهفتاد و پنج سانتیمتر دیوارو پنجره است به 
حیاط مشاعی جنوبا بطول نوزده متر و پنجاه سانتیمتر دیوار و پنجره است به حیاط مشاعی غربا در پنج قسمت اول بطول هشت 
متر و هشتاد و شش سانتیمتر درب و دیوار است به راهرو مشاعی دوم که شمالیست بطول یک مترو پنجاه سانتیمتر سوم بطول 
دو مترو هشتاد و پنج سانتیمتر چهارم که جنوبی است بطول دو مترو نود سانتیمتر هر سه قسمت دیوار است به سرویس بهداشتی 
مشاعی و پنجم بطول دو متر و نود سانتیمتر دیوار است به راه پله مشاعی کف با زیر زمین و سقف با کف واحد دوم اشتراکی است .
پس از طی مراحل قانونی وبعلت عدم ایفای تعهد مدیون ،جهت تعیین قیمت ملک بازداشت شده ؛به کارشناس رسمی دادگستری ارجاع 
و طبق نظریه کارشناس مورخ ۱۴۰۰/۰9/۲7 ششدانگ ملک مذکور به مبلغ سیصد وپنجاه و دو میلیارد و چهارصد وهشتاد میلیون 

ریال )3۵۲/۴8۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال (ارزیابی گردید که توصیف اجمالی آن بدین شرح است:
ساختمان مورد نظر دارای سه طبقه روی همکف وزیر زمین بوده و جمعا دارای چهار واحد خدماتی میی باشد اسکلت ساختمان بتنی 
هر چهار نمای ساختمان با ورق کامبوزیت و شیشه پوشش داده شده است. ساختمان دارای یک دستگاه پله با پوشش سنگ ونرده 
های آلومینیومی و دو دستگاه آسانسور می باشد. کف پارکینگ با پوشش سنگ اجرا شده و بدنه پارکینگ دارای پوشش سیمانی 
می باشد ،ساختمان در زمین بشماره قطعه  RF -۱۵ به مساحت عرصه ۵۵۵/۵ متر مربع بنا شده و فقط از ضلع جنوبی دارای ورودی 
بوده و درای عمر ساخت حدودا چهارسال می باشد. رستوران مورد نظر در طبقه همکف دارای سالن فلت با نورگیر از اضلاع شمالی 
جنوبی و شرقی و شامل کاف شاپ،آشپزخانه و همچنین تراس در ضلع شمالی می باشد،کف رستوران کلا با سرامیک پوشش داده 
شده است و سقف دارای پوشش کناف دکوراتیک می باشد و دیوارها با پوشش مختلف شامل آجر سنگ و سیمان و نقاشی اجرا شده 
است،پنجره ها از جنس آلومینیومی با شیشه سکوریت درب ورودی اصلی ساختمان و درب اصلی رستوران ز نوع اتوماتیک و از 
جنس آلومینیوم و شیشه ای و سیستم خنک کننده  از نوع مرکزی با کانال کشی از سقف می باشد،واحد مورد نظر دارای انشعابات 
آب و بــرق اختصاصی بوده و طبق گزارش مامور ابلاغ و اجــرای ثبت متبوعه بواره۲۱۰۰۲۴3۲ مورخ ۱۴۰۰/۱۰/۲8 ملک در اختیار 

مستاجر بوده لیکن مستاجر در حال تخلیه ملک می باشد.
ملک فوق الذکر از ســاعت 9الی ۱۲روز ســه شــنبه مورخ ۱۴۰۰/۱۱/۱۲ در اداره ثبت اســناد و املاک کیش واقع در برج صدف طبقه 
ســوم واحد 3۰3 از طریق مزایده به فروش می رسدمزایده از پایه کارشناسی به مبلغ 3۵۲/۴8۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال شروع و به بالاترین 
قیمت پیشــنهادی نقدا فروخته می شــود . شــرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب شماره 
IR۴۰۰۱۰۰۰۰۴۰6۲۰۱3۲۰768۵۲98 و شناسه واریز 9۵۵۱۰8۵6۲۱۲۱7۱3۲۵۴۰۴۰۰3۰۰۱۴۰۰۱بنام  تمرکز سپرده می باشد برنده 
مزایده مکلف است به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید ودر صورتی 
که ظرف مهلت مقرر ،مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند،مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد 
شــد و عملیات فروش از درجه اعتبار ســاقط و مزایده تجدید میگردد. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب ،برق اعم از 
حق انشــعاب و با حق اشــتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری 
و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شــده یا نشــده باشــد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود 
مازاد ،وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مستردخواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می 
گردد،انتقال ملک به برنده مزایده به دلیل نداشــتن ســند مالکیت رسمی ،در اداره نقل و انتقالات واحد حقوقی سازمان منطقه آزاد 
کیش بعمل خواهد آمد .فلذا اداره ثبت اسناد و املاک کیش ،تکلیفی از جهت مشکلاتی )به طور کلی و ازهر نظر (که ممکن است 
در آینده در ارتباط با صدور سند مالکیت رسمی پیش آید ،ندارد .ضمنا بستانکار اظهار بی اطلاعی از بیمه ملک مورد 

مزایده نموده است .

آگهی مزایده اموال غیر منقول)اسناد ذمه( 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک کیش - محمد طایفه نادی


